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Linkuri și transcriere:

- Video YouTube „Damar Hamlin vorbește despre recuperarea sa „remarcabilă” l GMA

https://www.youtube.com/watch?v=4qoLYdZOLHY 

- Video YouTube „Damar Hamlin și Buffalo Bills personalul medical este întâmpinat cu 
aplauze în picioare înainte de Super Bowl LVII”
https://www.youtube.com/watch?v=2wZANUq9Iyk

- Video YouTube, „Iubește-ți Dușmanii”,  El ne înțelege

https://www.youtube.com/watch?v=f5x1RyJOwP8

- Video YouTube, "Spectacol de Pauza al Rihannei Complet, de la Super Bowl LVII 
sponsorizat de Apple Music

https://www.youtube.com/watch?v=HjBo--1n8lI

- Video YouTube, https://www.youtube.com/watch?v=3DcVBoy2UYo

- Video YouTube, „Al patrulea OZN dobărât de Armata SUA în nouă zile” 
https://www.youtube.com/watch?v=RQgSY-tAL6s 

- C-SPAN, „Clip Utilizator: Reagan 1987 „Discurs ONU – Amenințare extraterestră”

https://www.c-span.org/video/?c4927084/user-clip-reagan-1987-speech-alien-threat

- Ronald Reagan Presidential Library, „Adresare în cadrul sesiunii cu numărul 42 a Adunării 
Generale a ONU din New York, New York” 
https://www.reaganlibrary.gov/archives/speech/address-42d-session-united-nations-general-
assembly-new-york-new-york

- Your Tango, „În timp ce Armata SUA doboară OZN-uri, Oamenii vorbesc despre Falsa 
Invazie Extraterestră Preconizată să înceapă în 2024”

https://www.yourtango.com/self/project-blue-beam-alien-invasion-new-world-order-
conspiracy-theory

- Video YouTube WKYC Channel 3, „Deraierea trenului din Ohio: Explozia duce la 
începutul  'emanării controlate' în East Palestine”

https://www.youtube.com/watch?v=nJyHH8TiKCo
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- Proiect CDC PDF, „Profil Toxicologic pentru Clorura de Vinil” 
https://www.atsdr.cdc.gov/toxprofiles/tp20.pdf 

- Film Netflix, „ Zgomot Alb” https://www.netflix.com/gb/title/81317320

- Video YouTube, „Sam Smith & Kim Petras’ Spectacol Provocator ‘Nesfânt’ la Grammy” 
https://www.youtube.com/watch?v=O9Fv4lIFZ7A 

- WEF, Grafic de Informații Strategice de la Forumul Economic Mondial 
https://intelligence.weforum.org/topics/a1G0X000006DR3hUAG

- AF PDF https://apps.dtic.mil/sti/pdfs/ADA392587.pdf

Distrageri de la dragostea noastră dintâi

Nr. 1 Platformele Sociale și Internetul

Nr. 2 Politicieni și Alegeri electorale

Nr. 3 Bani și posesiuni

Nr.4 Știri propagandă și Reclame

Nr. 5 Atleți și sporturi

Nr. 6 Războaie înscenate și evenimente înscenate

Nr. 7 Actori și Divertisment

Nr. 8 Genocid planificat și control
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KAPONO: Doamne, da, nu numai că vrem să Te vedem, Doamne, dar vrem să Te
auzim vorbindu-ne în această dimineață,  Doamne. Suntem privilegiați  să fim aici  și să ne
adunăm  împreună  ca  o  familie,  Doamne.  Și  suntem  privilegiați  să  fim  sub  învățătura
Cuvântului  Tău.  Așa  că  ne  rugăm  ca  Cuvântul  Tău  să  ne  vorbească,  Doamne,  să  ne
limpezească  mintea  și  să  ne  limpezească  inima.  Îți  mulțumim  pentru  acest  timp.  Cerem
aceasta în numele puternic al lui Isus, spunem amin. 

PASTOR JD: Amin și  amin.  Bună dimineața  tuturor.  Bine ați  venit!  Mă bucur  că
sunteți aici! Puteți lua loc. Vreau să le urez bun venit și celor care ni se alătură online. Mă
bucur că sunteți aici. Foarte repede înainte de a începe, joia aceasta, abia aștept să îl avem aici
pe pastorul Bud Stonebraker. Atât eu cât și el vom avea o discuție și vom vorbi despre ceea ce
se află la orizontul profetic. La ora 19:00 în această joi, în locul  studiului asupra Plângerilor
lui Ieremia, pe care l-am început săptămâna trecută. Îl vom relua săptămâna următoare, dar
joia aceasta va fi un timp special petrecut împreună. 

Vă încurajez cu adevărat să veniți și să vă alăturați nouă. Așadar, avem două servicii
duminica,  dintre  care  primul  este  actualizarea  despre  profețiile  biblice  pe  care  o  facem
săptămânal, o facem de mulți ani. Al doilea serviciu este predica, și este un studiu verset cu
verset prin Cuvântul lui Dumnezeu. În prezent ne aflăm în 2 Petru, iar astăzi vom începe
capitolul 3, ultimul capitol din 2 Petru. Va fi o transmisiune în direct la ora 11:15  ora Hawaii
pentru cei care sunt online. Astăzi ne vom uita la cum și de ce Dumnezeu ne vrea în voia Sa
mai mult decât vrem noi înșine să fim în voia Sa. Deci, din nou, la ora 11:15 a.m., ora Hawaii.
Aceasta va fi transmisă în direct. Iar pentru cei care ni se alătură prin intermediul YouTube
sau  Facebook,  vă  încurajăm  să  accesați  direct  site-ul  JDFarag.org,  iar  acolo  veți  găsi
integralitatea necenzurată și neîntreruptă a Actualizării de astăzi. 

Ca o introducere la Actualizarea de astăzi, cred că este de datoria mea să menționez că
rapiditatea și semnificația cu care au loc evenimentele sunt cum nu am mai văzut în cei peste
40 de ani de umblare cu Domnul ca unul care studiază profeția biblică și apoi, desigur, ca unul
care dă învățătură din profeție biblică. Acum, vă rog să știți că eu, în niciun caz, nu doresc să
par  senzaționalist;  mai  degrabă,  doresc  doar  să  trag  un  semnal  de  alarmă  în  calitate  de
veghetor  pe ziduri,  ceea ce este  privilegiul  meu profund de a fi.  Și,  ca  atare,  nu am fost
niciodată, și Domnul îmi cunoaște inima, nu am fost niciodată atât de exaltat cum sunt acum
de prima mea iubire, Isus, care ne va răpi ca mireasă a Sa din această lume care se poate
întâmpla în orice moment acum. ( Aplauze )

Se întâmplă atât de multe lucruri atât de repede! Am avut o săptămână foarte ocupată,
ați putea spune. Așa că din acest motiv aș vrea să vorbesc cu voi astăzi despre modul în care
distragerile  din  aceste  ultime  zile  îi  îndepărtează  pe  creștini  de  Isus,  care  este  și  va  fi
întotdeauna  dragostea  noastră  dintâi.  Ceea  ce  sper  să  fac  în  timpul  pe  care  îl  petrecem
împreună astăzi este să vă explic, în primul rând, semnificația acestor distrageri din punct de
vedere profetic, apoi, în al doilea rând, să le identificăm în mod specific și, în al treilea rând,
mai important, ce trebuie să facem în această privință în mod practic. 
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Voi începe prin a vă atrage atenția asupra cărții Apocalipsa, capitolul 2. Vreau să citesc
primele cinci versete. Aceasta este prima scrisoare către prima biserică. Șapte biserici: aceasta
este prima biserică, biserica din Efes, versetul 1. „Îngerului Bisericii din Efes scrie-i: ‘Iată ce
zice Cel ce ţine cele şapte stele în mâna dreaptă  şi Cel ce umblă prin mijlocul celor şapte
sfeşnice de aur: «Ştiu faptele tale, (versetul 2) osteneala ta, și răbdarea ta și că nu poți suferi
pe cei  răi,  că  ai  pus  la  încercare  pe  cei  care  zic  că  sunt  apostoli  și  nu sunt  și  i-ai  găsit
mincinoși. Știu că ai răbdare, că ai suferit din pricina Numelui Meu și că n-ai obosit.» (Wow!
Vreau să merg la biserica aceea) (Este chiar mult!) Versetul 4 însă: «Dar ce am împotriva ta
este că ţi-ai părăsit dragostea dintâi. Adu-ţi dar aminte(versetul 5) de unde ai căzut, pocăieşte-
te şi întoarce-te la faptele tale dintâi. Altfel, voi veni la tine şi-ţi voi lua sfeşnicul din locul lui,
dacă nu te pocăieşti.»” De-a lungul Scripturii, așa cum se vede, numele arată natura sa, și așa
este cazul Efesului, care în greacă înseamnă „de dorit”. Acest lucru va intra în acțiune aici
într-un moment. 

Orașul Efes era cunoscut în întreaga lume antică pentru cultul religios al Dianei. Cine
este Diana? Zeița fertilității și a sexului. Templul Dianei din Efes a fost una dintre cele șapte
minuni ale lumii antice, datorită celor 127 de stâlpi, înalți de 60 de metri. De fapt, ați putea
găsi acest lucru online. Este într-adevăr destul de uimitor. În timp ce orașul Efes era cunoscut
în întreaga lume, la fel și biserica din Efes era, de asemenea,  cunoscută în întreaga lume,
începând cu Pavel, care a inițiat-o. Atât de importantă era această biserică încât Pavel avea să
petreacă trei ani acolo. Perioadă mai mare decât oricare alta pe care a petrecut-o în orice altă
biserică. Și apoi Pavel îl va pune pe Timotei să păstorească această biserică pentru o perioadă
de timp, iar apoi apostolul Ioan, care a primit chiar această revelație, a păstorit și el biserica
din Efes. 

Acum,  de  ce  subliniez  acest  lucru?  Pentru  că  această  biserică  a  fost  profund
privilegiată să aibă o astfel de fundație solidă cu 40 de ani înainte. Cu toate acestea, pe măsură
ce anii au trecut, ei și-au părăsit, nu au pierdut, părăsit, vă rog să faceți această distincție, au
părăsit prima lor dragoste; ceea ce ridică întrebarea ce s-a întâmplat și de ce s-a întâmplat?
Din fericire,  Isus răspunde la această întrebare în versetul 5 cu ceea ce a fost denumit cu
afecțiune cei trei  R: Amintește-ți,  Pocăiește-te și Repetă.  [Remember,  Repent, Repreat în
engleză  -  n.tr.]  Amintește-ți  -  deoarece  au  uitat  de  Isus.  Pocăiește-te  -  pentru  că  ei  s-au
îndepărtat de Isus. Și Repetă - [faptele dintâi], pentru că au neglijat timpul cu Isus. 

Acum întrebarea  devine una:  ce anume i-a  făcut  să uite,  să se îndepărteze  și  să-L
neglijeze  pe  Isus?  Iar  răspunsul  într-un  cuvânt  este  -   așteptați  -   distragerea  atenției.
Distragerea atenției.  Acest lucru le-ar explica pe toate trei, fie că este vorba de bine sau de
rău, laic sau chiar sacru. Vă dați seama că, chiar și în slujirea noastră față de Domnul, putem
împiedica relația noastră cu Domnul pentru că suntem prea ocupați slujindu-L pe Domnul?
Nu avem timp pentru Domnul. Și asta era ceea ce se întâmpla. Erau chiar distrași de lucruri
bune, de lucruri sacre, de lucruri nobile. Dar indiferent dacă este bun sau rău, secular sau
sacru, efectul este același. Îl uităm pe Isus, îl neglijăm pe Isus și, în cele din urmă, îl părăsim
pe Isus. Nu ne pierdem prima iubire, pentru că asta înseamnă că atunci este pierdută. Nu știm
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unde să o găsim. Nu, o părăsim așa cum un soț și-ar părăsi soția sau o soție și-ar părăsi soțul.
Acest lucru mă aduce la explicarea semnificației din punct de vedere profetic, care în primul
rând arată faptul că acesta este ultimul ceas și permiteți-mi să explic. 

Profeția biblică descrie o imagine destul de sumbră și întunecată a Bisericii la vremea
sfârșitului, înainte de răpirea Bisericii. Iar unele dintre aceste profeții se regăsesc, dintre toate
locurile,  în scrisorile apostolului  Pavel către Timotei,  care au fost ultimele sale cuvinte la
sfârșitul vieții sale. 1 Timotei, capitolul 4:1: „Duhul spune lămurit (Expres, explicit spune) că
în vremurile din urmă (Ultimele zile) unii se vor lepăda credință, ca să se alipească de duhuri
înșelătoare”.  Unele dintre  traducerile  voastre  redau prin duhuri  seducătoare,  cuvânt  foarte
interesant în limba originală a Noului Testament grecesc. Este cuvântul grecesc „planois”, de
la care luăm cuvântul englezesc „planetă”. Țineți-vă bine de asta. Aceste duhuri înșelătoare,
seducătoare  „și  învățăturile  dracilor”.  2  Timotei  4:1-4:  „Te  rog  fierbinte,  înaintea  lui
Dumnezeu şi înaintea lui Hristos Isus,  care are să judece viii şi morţii,  şi pentru arătarea
(Aceasta  este  răpirea)  și  Împărăția  Sa:  (Pavel  către  Timotei,  versetul  2)  Propovăduiește
Cuvântul, stăruie asupra lui la timp şi ne la timp, mustră, ceartă,  îndeamnă cu toată blândeţea
şi învăţătura. (Și iată de ce, Timotei; iată de ce, biserică) (Versetul 3) Căci va veni vremea (A
venit vremea aceea) când oamenii nu vor putea să sufere învățătura sănătoasă, ci îi vor gâdila
urechile să audă lucruri plăcute și și își vor da învățători după poftele lor. Îşi vor întoarce
urechea de la adevăr şi se vor îndrepta spre istorisiri închipuite.” (Și apoi 2 Timotei 3, primele
cinci versete) „Să ştii că în zilele din urmă vor fi vremuri grele. (vremuri primejdioase) Căci
oamenii  vor  fi  (Ascultați  cu mare atenție)  (Sunt  19 lucruri  pe această  listă)  (Și  vreau  să
acordați o atenție deosebită factorului „iubire”) "iubitori de sine, iubitori de bani, lăudăroși,
trufași, hulitori, neascultători de părinții, nemulțumitori, fără evlavie (Iată-l din nou, versetul
3) fără dragoste firească, neînduplecați, clevetitori, neînfrânați, neîmblânziți, (Și aici este din
nou) neiubitori de bine, vânzători, obraznici, îngâmfați (Și încă de două ori) iubitori mai mult
de  plăceri  decât  iubitori  de  Dumnezeu,  având doar  o  formă de  evlavie,  dar  tăgăduindu-i
puterea. Depărtează-te de oamenii aceștia”. 

Este o imagine sumbră, nu-i așa? Aceasta este o profeție cu privire la cum va arăta
biserica la vremea sfârșitului, chiar înainte de răpirea bisericii.  Arată biserica așa? Da, așa
arată. Îmi pare rău dacă v-am răspuns la această întrebare. Vreau să vă ajut. A fost o întrebare
retorică. Așadar, aceasta este o explicație a semnificației acestor distrageri din punct de vedere
profetic. Este de fapt o împlinire a profeției biblice, însuși faptul că acest lucru se întâmplă.
Așa că acum să trecem la identificarea acestor distrageri în mod specific, și va trebui, în acest
moment, pentru a face asta, să încheiem transmisiunea în direct, știu că mai devreme de data
aceasta, dar vă vom redirecționa către site. Să sperăm că sunteți deja acolo. 

Așadar, ceea ce urmează este o listă pe care am alcătuit-o și care identifică principalele
distrageri care au cea mai mare tendință de a ne îndepărta de Isus ca prima noastră dragoste.
Iată o listă pe scurt. 

Numărul 1: Platformele sociale și internet. 
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Numărul 2: Politicieni și alegeri. 

Numărul 3: Bani și posesiuni. 

Numărul 4: Știri propagandă și anunțuri publicitare. 

Numărul 5: Sportivi și sporturi. 

Numărul 6: Războaie înscenate și evenimente înscenate. 

Numărul 7: Actori și divertisment. 

Și numărul 8, în sfârșit: Genocid planificat și control. 

Câteva lucruri ca o prefață înainte de a intra în subiect:  primul fiind acela că, deși
această listă nu este în niciun caz exhaustivă, ea este în orice caz descriptivă. Ea descrie cu
precizie și acuratețe profetică ceea ce se întâmplă astăzi în biserică. În al doilea rând, lucrurile
de pe această listă nu sunt rele în sine, ci mai degrabă sunt folosite în scopuri rele, iar răul, în
mod interesant, este "viu" invers [ evil - live in limba engleză n.tr.] Este la 180 de grade în
cealaltă direcție. L-I-V-E, E-V-I-L. Și acesta este modul de operare al lui Satana: este să ne
facă să mergem în cealaltă direcție. 

Atunci când ajungem la o cunoaștere mântuitoare a lui Isus Hristos, Satana își schimbă
strategia. El nu mai încearcă să ne țină departe de Isus. Acum suntem mântuiți. El vrea să ne
îndepărteze și mai mult de Isus. Aceasta este întreaga lui strategie. Apostolul Pavel a spus:
„Nu ignorați strategiile lui Satana”, uneltirile lui. Îmi place versiunea King James: „Vicleniile
diavolului”. Nu fiți ignoranți. Nu fiți atât de naivi când vine vorba de strategiile pe care le
folosește. Scopul lui este de a-l îndepărta pe creștin cât mai mult posibil de Isus și, din păcate,
a avut o mare parte de succes. 

De asemenea, această listă nu este într-o anumită ordine, ci prima: Platformele Sociale
și internetul, acesta e centrul, omule. Ăsta este centrul pentru celelalte șapte. Vom vorbi mai
mult despre asta în câteva momente. În cele din urmă, din motive de timp, îmi voi face timp
doar pentru a expune mai detaliat ultimele patru, ca să zic așa, de pe listă. Așadar, numărul 1:
Platformele  Sociale  și  internet.  Sunteți  de  acord  că  acesta  este  catalizatorul?  Acesta  este
centrul,  acesta  este  vehiculul,  acesta  este  calea.  Acesta  este  -  cuvânt  interesant  -
„dispozitivul”. Dispozitiv. Și, apropo, sper că nu vă obosiți că vă spun asta, dar „Internet”,
„web” [pânză în lb. Eng. - n.tr.]? Haideți! Chiar acolo, ești prins în această pânză. Ești prins în
această plasă. Deci, este acest catalizator pentru majoritatea, dacă nu toate distragerile care
vin în conexiune cu mediile sociale și internetul. 

Numărul 2: Politicieni și alegeri. Nu mă voi exprima astăzi pe această temă. ( Râsete )
Mulțumesc că ați râs. Dar voi spune asta. Aceasta în special, este una dintre cele mai mari
distrageri, mai ales în ultimii ani. 

Numărul 3: Bani și posesiuni. Acum, din nou, în sine, ei sunt neutri, nu sunt răi; cu
toate acestea, atunci când banii sunt prima iubire a cuiva, când iubești banii, ei devin rădăcina
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a tot felul de rele. Nu este vorba de ceea ce ai. Este „ceea ce te deține”.  Nu este ceea ce
posezi. Este „ceea ce te posedă”. Are Isus inima ta? Are Isus dragostea ta? Are Isus atenția ta?

Numărul 4: Știri propagandă și reclame. Aceasta a devenit rapid una dintre cele mai
puternice distrageri de spălare a creierului în aceste ultime zile și a început în special în anul
2020. De fapt, a fost cu zeci de ani înainte, sub stindardul a ceea ce este cunoscut sub numele
de „Operațiunea Mockingbird” a CIA. 

Numărul 5, Atleți și sporturi. Acum, dacă îmi permiteți, voi detalia acest aspect și pe
celelalte trei, dar vreau să spun următorul lucru. Avem mulți membri online care sunt sportivi.
Unii dintre ei sunt atleți profesioniști și, din nou, în sine, nu sunt răi; cu toate acestea, Satana
poate folosi acest lucru și îl folosește. Mulți dintre voi vă amintiți de jucătorul lui Buffalo
Bills, Damar Hamlin, care s-a prăbușit brusc pe teren după ce l-a placat pe receptorul lui Tee
Higgins de la Cincinnati Bengals în primul sfert de oră. Meciul a fost suspendat și ulterior
amânat de NFL, iar apoi ați văzut cu toții înregistrarea video în care Hamlin este transportat
de urgență la un spital din Cincinnati și s-a crezut că a suferit un stop cardiac subit. 

Ei bine, recent, Hamlin, în vârstă de 24 de ani, a fost intervievat în cadrul emisiunii
Good Morning America. Și a fost întrebat, și citez: „...întrebarea care se pune în atâtea minți
este „Ce a făcut ca inima lui să nu mai bată?” Ai 24 de ani, o condiție fizică de vârf și poți
alerga în jurul meu chiar acum. Cum au descris doctorii ceea ce ți s-a întâmplat? Hamlin,
după pauze lungi (Și chiar vreau să zic, pauze lungi care păreau o eternitate) a răspuns în acest
fel: (Pauză, încă facem pauză) „...Ăăăă” (Pauză din nou, pauză) (Încă pauză; nu, pe bune,
priviți videoclipul) „Ăăăă, asta e ceva de care vreau să stau departe.” Și apoi intervievatorul,
aproape ca și cum ar fi urmat un scenariu, la semnal, a luat-o și a fugit, și, dintr-o dată, a fost
ceva de genul..... stai puțin, așteptă un minut, așteaptă, așteaptă, așteaptă, așteaptă. Vrei să stai
departe de asta? De ce? Știm cu toții de ce. De ce nu o spui? O voi spune eu pentru tine.
Pentru că nimeni nu vrea să vorbească despre asta. Este din cauza injecției. De aceea. Oh, îmi
pare rău. Am uitat. Totul este sponsorizat de Pfizer. Nu poți să spui asta. Hamlin și-a făcut
apariția și la Super Bowl, unde a fost primit cu ovații în picioare, împreună cu personalul
medical al lui Buffalo Bills. Și, apropo, motivul pentru care acest lucru ne lovește în plin  cu
adevărat este că a existat această mișcare. Adică, oamenii se rugau. Se rugau pe teren. Și se
părea că creștinii, sau cel puțin așa credeam noi, se adunau cu toții, ieșeau din rândurile lor,
rugându-se  pentru  el.  Și  apoi,  vreau  să  spun,  Dumnezeu  în  harul  Său,  se  pare,  chiar  l-a
vindecat în mod miraculos. Și noi vrem să stăm departe de asta? Unde este vreo mențiune
despre  „A fost harul lui Dumnezeu că stau astăzi în fața dumneavoastră pentru a fi intervievat
de dumneavoastră astăzi”? Nu, stăm departe de asta.  Oh, dar, hei, doar.... Voi fi la Super
Bowl.  Și  voi  purta  o  jachetă,  aveți  răbdare  cu  mine,  a  cărei  față  se  vede  aici,  o  jachetă
interesantă. La o examinare mai atentă, chipul de pe partea din față a jachetei ar trebui să fie
Isus. Totuși, nu este Isus din Biblie. Acesta este profanator. Aceasta este blasfemie. Este o
batjocură. Și aceasta din mai multe motive, dintre care nu cel mai puțin important este că Isus
a înviat.  El nu mai este pe crucea pe care Satana vrea să-L țină pe cruce. Aceasta este o
batjocură. 
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Știți  ce  înseamnă  „profan”?  Cred  că  înțelegem  greșit  acest  cuvânt,  sensul  acestui
cuvânt. A profana înseamnă a face comun, a coborî la un nivel comun, la un teren comun.
Aceasta este ceea ce face acest lucru. Ăsta nu e Isus al meu. Ăsta e un alt Isus. Și presupun că
nu ar trebui să fim surprinși că acesta nu este Isus din Biblie, pentru că adevăratul Isus din
Biblie  ne-a  avertizat  despre  acești  falși  hristoși.  De fapt,  ar  fi  un semn care  ar  crește  în
intensitate și frecvență în ultimele zile, precum durerile nașterii. De fapt, este primul lucru pe
care îl spune Isus când este întrebat de ucenici: „Care va fi semnul venirii Tale și al sfârșitului
veacului?” Și primul lucru pe care îl spune Isus este: „Nu vă lăsați înșelați”. Mulți vor veni
spunând: „Acesta este Isus”. Acesta nu este Isus. Oh, Isus este aici. Nu, nu este. Oh, e Isus pe
haina lui Hamlin. Nu, nu este. Aceștia sunt falși hristoși. 

Sa trecem la această reclamă de la Super Bowl. Ați auzit despre asta? Sponsorizat de
această nouă mișcare, „El ne înțelege.” Cine este el? Isus. Aww, ei bine, până acum totul e
bine. Dar este încă o altă promovare a unui alt Isus fals și a unei evanghelii false, presupunând
că există chiar și vreo evanghelie, ceea ce nu există. O să vă scutesc de timp. Da, adevăratul
Isus ne înțelege, de aceea a murit pentru noi ca să ne salveze de noi. Cu alte cuvinte, Isus ne
iubește atât de mult încât ne apucă. El ne scoate din iad pentru eternitate. Dar acel nu este
acest Isus, [pe care îl portretizează ei - n.tr] Acest Isus: „El ne înțelege - Comunitate LGBTQ.
Ne înțelege - Black Lives Matter, și alții. El este unul dintre noi. Tocmai l-ați profanat pe Isus.
L-ați coborât. Oh, da, El este om, pe deplin om, dar este pe deplin Dumnezeu. Dar ceea ce ați
făcut voi este că L-ați dezbrăcat de faptul că este pe deplin Dumnezeu și L-ați adus la nivelul
vostru,  L-ați  profanat,  L-ați  blasfemiat  și  L-ați  coborât  la  nivelul  omului  de  rând.  El  ne
înțelege. Este unul dintre noi. Și apoi așa o lasă. Ăsta nu e Isus. Nu, El te înțelege. Și, apropo,
El te iubește. De fapt, El te iubește atât de mult încât a fost dispus să moară pentru tine. „Și
nimeni nu are o dragoste mai mare decât să-și dea viața pentru altul.” Da, El te înțelege. Dar
El te iubește prea mult ca să te lase acolo unde ești. El vrea să te salveze. El vrea să-ți dea
Duhul Sfânt care să locuiască în tine și să te schimbe din interior spre exterior. 

Vedeți, și am vorbit despre asta joi seara; orice - ei bine, am vorbit despre asta mai
mult  decât  joi  seara.  Orice  lucru  care  este  împotriva  Cuvântului  lui  Dumnezeu  este
incompatibil cu Cuvântul lui Dumnezeu, nu este Cuvântul lui Dumnezeu. Asta ar trebui să fie
o înțelegere fermă a ceea ce este evident, nu? Cred că a fost duminica trecută când am vorbit
despre asta. Când cineva spune - și trebuie să aveți mereu antenele ridicate - acestea sunt
semnale de alarmă - când cineva spune: „Hei, Dumnezeu mi-a arătat”. „Uaau! Nu sunt demn.”
Știți, „Dumnezeu mi-a spus”. „Oh!” „Da, Dumnezeu mi-a spus că trebuie să trăiesc împreună
cu prietenul meu și să nu mă căsătoresc.” „Nu știu din partea cărui Dumnezeu auzi tu, dar nu
este Dumnezeul din Biblie, pentru că Dumnezeu nu-și va contrazice niciodată Cuvântul.” „Ei
bine, cu toate astea El ne înțelege, și Dumnezeu mi-a spus că este în regulă să fiu pe invers.”
Ah, ei bine, avem un... Ei bine, nu faceți asta. Aceasta este, desigur, o exagerare și o ipoteză,
dar o să înceapă să trebuiască să rupeți câteva pagini importante din Cuvântul lui Dumnezeu.
Este chiar greu să o spui, darămite să o gândești. Pe tot parcursul Scripturii - îmi amintesc
foarte repede acest lucru, pentru că este o problemă, evident. Ceea ce a scris Pavel bisericii
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din Corint, el trece prin această listă de păcate, imoralitate sexuală, homosexualitate. Și apoi
spune: „Și așa erați (la timpul trecut) unii din voi”. Dar Isus te ia și te-a scos din acel stil de
viață, așa că acela nu mai ești tu. El te-a eliberat din asta când ai fost mântuit, iar acum ai
puterea regeneratoare a Duhului Sfânt care locuiește în tine. „Și așa erați unii din voi”.

Dar aceasta este [atittudinea] prietenoasă cu lumea...da, cum să spun? Isus sensibil la
căutători. El este mai plauzibil, mai prietenos, mai maleabil. Hei, relaxează-te, omule. Hmm,
acesta nu e Isus din Biblie. Ei bine, e pauză. Cum mai sunteți? (Râsete) E timpul pentru asta. 

Pauză: lucrurile se înrăutățesc. Timpul pentru spectacolul din pauză. Yay! Nu, nu yay!
Nu yay! Nu yay! Cine face spectacolul? Rihanna. Cred că așa se pronunță numele ei. Oh, și
este sponsorizat de Apple Music, al cărui logo a fost întotdeauna fructul cu o mușcătură din el
din pomul cunoașterii binelui și răului, E-V-I-L, din Cartea Genezei. Acum nu vă duceți să vă
aruncați computerele Apple ( râsete ). Din nou, neutre, dar pot fi folosite pentru rău. Dar ceea
ce este menit pentru rău, Dumnezeu intenționează să folosească pentru bine. Acum vreau să
vă atrag atenția asupra câtorva lucruri despre acest spectacol, care poate fi greu de crezut, dar
a fost chiar blând în comparație cu anii precedenți, iar unii dintre voi știți despre ce vorbesc.
Unele dintre aceste spectacole din pauză au fost, adică, glumești? Nu-i așa că e interesant, și
ăsta ar trebui să fie un fel de test decisiv. Nu vi se pare interesant faptul că întotdeauna se
blasfemiază împotriva lui Isus? 

Adică Madonna... dacă e încă pe deplin umană, are nevoie de Isus, bine? Dar toate
spectacolele ei sunt atât de blasfemiatoare și reprezentările atât de grotești ale Cinei cea de
Taină.  Este  o asemenea  blasfemie  și  este  atât  de  satanică.  De ce,  spuneți-mi,  de ce  este
întotdeauna Isus? De ce nu poți fi blasfemiator de Dumnezeu cu șanse egale? Ascultați, putem
avea un spectacol din Pauza Super Bowl împotriva lui Mohammed? A fost prea mult? Încerc
doar să o pun în perspectivă. Nu, întotdeauna este antihrist, împotriva lui Isus. De ce? Pentru
că Isus este Dumnezeu. Iar Satana îl urăște pe Dumnezeu, urăște creația lui Dumnezeu. Și
vreau să zic - serios, când spun că a fost mai îmblânzit vreau să spun că în comparație cu alte
spectacole din pauză, chiar și cu ceremoniile de deschidere a Jocurilor Olimpice, ați văzut
unele dintre acestea? Nu vă uitați la ele. Vă rog. Mă gândesc că 2012 a fost una dintre cele
mai  demonice  ceremonii  de  deschidere  pe  care  vi  le-ați  putea  imagina  vreodată,  și  l-au
glorificat pe Satana. 

Ei bine, primul lucru pe care vreau să îl scot în evidență este că, deși este oarecum
ascunsă, ea poartă o centură cu o pentagramă pe ea și, bineînțeles, un costum de diavol foarte
roșu. În al doilea rând, și asta nu este o coincidență, exact la minutul 13:03 într-un videoclip
de 13 minute, care este un număr semnificativ în satanism, ea face semnul piramidei. Acum,
probabil că ați văzut politicieni - președintele Trump face întotdeauna acest semn, apropo. Am
spus că nu am de gând să detaliez asupra politicienilor, dar el stă întotdeauna așa. Nu este - în
primul rând, nu este atât de firesc. Am dureri de tunel carpian făcând asta chiar acum. Este
deliberat.  Este  un simbol.  Ei pun foarte  mult  accent  pe simboluri.  Aceasta  este  piramida.
Acesta este Illuminati. Acesta este gradul 33 al masoneriei. Acest lucru este cât se poate de
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satanic. Și numărul 33, foarte semnificativ, mai semnificativ decât numărul 13 în satanism. Și,
apropo, 33, trei plus trei este șase, numărul omului. Dar iată de ce cred eu că este 33. Aceasta
a fost  vârsta  Mântuitorului  nostru când a fost  răstignit.  Este,  de asemenea,  procentul  din
oștirea îngerească care a fost alungată din Rai când Lucifer s-a înălțat, o treime, 33. 

Aș putea la fel de bine - sunt deja - Disneyland? „Oh, nu, nu ai făcut-o!” Ba da, am
făcut-o și o fac. Walt Disney, în primul rând, a fost un pedofil. Sub Disneyland se află Clubul
33. Walt Disney a fost un mason de gradul 33 și un satanist. Bine, să aveți o după-amiază
plăcută. Da, eu doar... Ascultă - voi.... Oricum... Acest lucru va avea, sper, sens aici într-un
moment. De asemenea, dați-mi voie să - este o paranteză. Logo-ul oficialul al ONU are 32 de
dreptunghiuri, inclusiv un cerc în interiorul său, ceea ce face ca acesta să fie 33. Și cele două
frunze de pe lateral? 13 frunze pe fiecare parte. Credeți că este o coincidență? Nu este absolut
deloc o coincidență. Ultimul lucru. Nu în ultimul rând, cântăreața, împreună cu alte persoane,
toate îmbrăcate în alb, se află pe ceea ce par a fi niște OZN-uri suspendate în aer. 

Hmm. Lucruri care te determină să faci. Hmm. Ei bine, de fapt, se leagă de numărul 6:
Războaie înscenate și evenimente înscenate. Fără îndoială că ați auzit despre recenta creștere
a numărului de OZN-uri și despre reacția armatei americane de a le doborî în număr de patru
în doar nouă zile. Ați auzit despre asta? Nu voi pierde prea mult timp cu acest subiect, decât
pentru a spune că OZN-urile și extratereștrii sunt, în cea mai mare parte, demoni, și au un
dublu scop. În primul rând, să explice răpirea ca fiind o răpire extraterestră. Și, în al doilea
rând, pentru a uni întreaga lume sub Antihrist după Răpire. Ca și în cazul acestor OZN-uri, la
fel se întâmplă și cu ceea ce se numește baloane spion. 

O  menționez  aici  doar  pentru  că  se  încadrează  în  narațiunea  fricii.  Acestea  sunt
evenimente puse în scenă și servesc aceluiași scop malefic de a unifica lumea sub un fals
salvator  al  lumii,  adică:  Antihristul.  Cu  mult  timp  în  urmă,  pe  21  septembrie  1987,
președintele de atunci, Ronald Reagan, în discursul rostit în cadrul celei de-a 42-a sesiuni a
Adunării Generale a Organizației Națiunilor Unite din New York, a declarat, citez: „Nu putem
noi și toate națiunile să trăim în pace? În obsesia noastră cu antagonismele de moment, uităm
adesea cât de mult îi unește pe toți membrii umanității. Poate că avem nevoie de o amenințare
universală exterioară pentru a ne face să recunoaștem această legătură comună. Mă gândesc
din când în când cât de repede ar dispărea diferențele noastre la nivel mondial dacă ne-am
confrunta cu o amenințare extraterestră din afara acestei lumi. Și totuși, vă întreb, nu este oare
o forță extraterestră deja printre noi? Ce ar putea fi mai străin de aspirațiile universale ale
popoarelor noastre decât războiul și amenințarea cu războiul?” 

Doamne, interesantă alegere a cuvintelor. Este aproape textual exact ceea ce a spus
Isus în profeția menționată mai sus în Matei 24. Asemănând toate aceste lucruri cu durerile
nașterii în creștere în frecvență și intensitate, și exact asta se întâmplă. După cum v-ați putea
imagina, interesul recent pentru OZN-uri a declanșat, de asemenea, un interes reînnoit pentru
ceea  ce  este  cunoscut  sub  numele  de  „Proiectul  Blue  Beam”,  care,  potrivit  unei  surse
verificate,  este, citez,  „...raportat ca fiind o teorie a conspirației introdusă de jurnalistul  de
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investigație canadian Serghei Monast. Teoria susține că membri ai Pentagonului, NASA și
ONU au colaborat la un plan de simulare a unei false invazii extraterestre și a unei reveniri
înscenate a lui  Isus Hristos folosind proiecții  de holograme. În acest fel,  a afirmat el,  vor
elimina  toate  religiile  tradiționale,  inclusiv  creștinismul,  pentru  a  face  loc  unei  religii
mondiale unice ...precum și pentru a aboli mândria națională, identitățile naționale și familia
așa cum este ea cunoscută astăzi. Conform teoriei, există patru etape distincte în executarea
Proiectului  Blue  Beam  [Raza  Albastră  în  eng.  n.tr.]  Numărul  1:  Distrugerea  tuturor
cunoștințelor arheologice prin intermediul cutremurelor. Numărul 2: Un spectacol de lumini
gigantic și holograme care simulează revenirea lui Hristos în ceea ce cunoaștem sub numele
de  răpire.  Numărul  3:  Controlul  telepatic  al  gândurilor  de  către  Antihrist.  Și  numărul  4,
(Ascultați  asta)  O  invazie  extraterestră  simulată  care  începe  în  anul  2024 sau  poate  mai
devreme.” Asta e acum. Asta e acum. Hmm. Oh, chiar la timp. Hmm, hmm. 

Un frate de aici, de pe plan local, din comunitate, m-a ajutat cu asta și a făcut niște
cercetări  în  acest  sens  și,  după  câteva  ore,  a  găsit  acest  document  intitulat  „O  Analiză
Operațională pentru Air Force 2025”. La pagina 128 din acest fișier PDF descărcabil, la care
avem  linkul,  împreună  cu  tot  restul,  documentul  propriu-zis,  secțiunea  5.6,  Proiector
holografic aeropurtat, la „Scurtă descriere” se spune, și citez: „Proiectorul holografic afișează
o imagine vizuală tridimensională într-o locație dorită, îndepărtată de generatorul de afișare.
Proiectorul  poate  fi  folosit  pentru operațiuni  psihologice,  (PSYOPS) și  pentru  gestionarea
percepției strategice. Este, de asemenea, util pentru înșelăciune optică (iluzie) și camuflare,
oferind o distragere momentană a atenției atunci când se angajează un adversar nesofisticat.”
Oh, cred că eu sunt un adversar nesofisticat. Oh, este pentru a înșela și a distrage atenția. 

Acesta  este  scopul.  Am dat  peste  acest  meme care  își  face  drum prin  platformele
sociale. Cred că spune totul. PSYOPS (operațiuni psihologice) în 2020 - Virus. 2021 - Vaccin
(așa-zis) 2022 - Război. Acum 2023 - OZN-uri. Toate acestea sunt operațiuni psihologice,
distrageri, înșelăciuni. Despre asta este vorba. 

Acest lucru ne aduce la ceea ce este, fără îndoială, evenimentul principal, ca să spunem
așa, care este cel al deraierii unui tren în Ohio, care a dus la o evacuare forțată din cauza
exploziei de substanțe chimice toxice mortale. În mod ironic, acest lucru a avut loc într-un
oraș numit East „Palesteen”. De ce îl pronunț așa și nu Palestina? Pentru că, în primul rând,
așa pronunță ei. Știți, chiar săptămâna trecută, foarte interesant, o familie prețioasă din New
„Palesteen”, Indiana. Suntem dintr-un oraș foarte mic, New „Palesteen”. A spus „Palesteen.”
Am întrebat:  „Palesteen?” De ce spuneți  „Palesteen”? Aceasta este transliterarea exactă și
reală a lui „Filistine”. Palesteen, Philistia. Mai mult decât Palestina. A spus: „Așa se pronunță
la noi”. Așa îl pronunță localnicii. Mă uitam la un filmuleț despre deraierea trenului, iar ei
numesc acest oraș după pronunția corectă, „Palesteen”. Ei bine, asta e interesant. Dintre toate
orașele, se numește după numele pe care l-a primit țara lui Israel când a fost distrusă în anul
70 d.Hr.? Hmm, asta mi se pare foarte interesant. 
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Pastore, interpretezi prea mult. Bine. Nu contează. E un dar, și asta fac. ( Râsete ) Ar
trebui  remarcat  faptul  că  CDC a  publicat  un  fișier  PDF de  293  de  pagini  care  poate  fi
descărcat, intitulat „Profil toxicologic pentru clorura de vinil”, care este de fapt o actualizare a
unei publicații anterioare cu 17 ani înainte, în 2006. Pastor, de ce este acest lucru relevant?
Este relevant pentru că CDC a publicat actualizarea cu 11 zile înainte de deraierea trenului din
Ohio în care a fost eliberată clorura de vinil. Credeți că este o coincidență? De ce specific
pentru clorura de vinil? Din cauza figurii 1.1 ilustrate aici, intitulată „Efecte asupra sănătății
constatate la oameni și animale în urma expunerii prin inhalare la clorura de vinil”. Nu știu
până în  această  dimineață,  dar  am încercat  să  verific.  Dar  ieri,  începând de  ieri,  am fost
informat  despre  deraieri  și  evenimente  suplimentare  imediat  după  această  degajare  de
substanțe chimice, despre care este vorba, în Ohio. Și a mai fost unul în Texas, Oregon și
Michigan, precum și explozii  chimice mortale  în Arizona și Florida. Și toate acestea sunt
deliberate pentru a ucide oameni. Asta este ceea ce este. 

Ei bine, să trecem la actori și divertisment. Sunteți bine? Ajungem acolo. Credeți sau
nu, asta se leagă. Ce-ar fi dacă v-aș spune că anul trecut, în 2022, Netflix a lansat un film
intitulat „Zgomot Alb”, care este despre deraierea unui tren în Ohio, care a dus la o evacuare
forțată din cauza exploziei chimice toxice mortale? Haideți, pe bune, pe bune? Da, serios. Și
chiar fac din acest eveniment o bătaie de joc. E un fel de comedie. M-am uitat la trailer. Nu l-
aș recomanda. E un scenariu, omule. Este o programare predictivă, omule. Bine, programe.
Programe? O să fiu programat. Canalul. Hai să dăm drumul la canal? Oh, o să canalizeze. O
să fiu canalizat. Ei bine, am făcut o actualizare despre asta cu ceva timp în urmă. Aș îndrăzni
chiar să spun că aproape tot ceea ce este scos de Hollywood este tot programare predictivă, iar
acesta este un caz ca la carte. Și vorbește despre faptul că tot ceea ce am analizat până acum
este planificat, totul este pus în scenă, totul este o înscenare, totul este programat și planificat
în prealabil, iar ei execută planul. 

Acest lucru ne aduce la Premiile Grammy, oh, vai de noi. Vreau să spun că acesta a
fost, aș putea spune, probabil unul dintre cele mai evident satanice spectacole pe care le-ați
văzut  vreodată.  Mi-a  fost  greu  să  încerc  să  tai  imaginea  ca  să  fie  potrivită  pentru  a  fi
prezentată.  Acum, din nou,  nu vreau să mă extind  prea mult  în  această  chestiune,  ca  nu
cumva, făcând acest lucru, să-l glorific pe Satana, care este exact scopul acestor evenimente.
Știți asta, nu-i așa? Dar ceea ce voi spune despre asta, și cred că spune totul, este că premiile
Grammy au fost sponsorizate de nimeni altul decât Pfizer, Pfizer. 

Ei bine, acest lucru se leagă de numărul 8 în cele din urmă, Genocidul Planificat și
controlul.  Înapoi în 2020, am acoperit acest grafic de informații  strategice de la Forumul
Economic Mondial și am vrut doar să iau un moment rapid pentru a vă pune la curent cu
actualizarea lor cu privire la vaccinare. Și iată de ce: Vaccinările obligatorii sunt în centrul a
tot ceea ce se întâmplă, și chiar vreau să zic totul. Ceea ce este interesant este că actualizările
lor  includ  acum lucruri  precum dezinformarea,  religia,  economia,  securitatea  cibernetică,
diversitatea și protecția socială, până la nehotărârea în ce privește vaccinarea și tot ce se află
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între ele. În concluzie: Acesta este un genocid planificat pentru a reduce mai întâi populația
pentru ca apoi să controleze populația și, iată care este chestia, se întâmplă acum în timp real. 

Să ne tragem răsuflarea,  pentru că asta ne aduce în cerc complet la cei  trei  R, din
fericire, mulțumesc, Isuse. Aceasta ne deschide o cale înapoi la Isus, prima noastră dragoste.
Observați cum Isus mai întâi spune acestei prime biserici „Reamintește-ți de unde ai căzut”,
ca și cum ar spune că ați căzut din dragostea față de Mine. În schimb, acum v-ați îndrăgostit
de lume, motiv pentru care M-ați părăsit pe Mine ca prima voastră dragoste. De aici trebuie să
înceapă totul. Să-ți amintești de dragostea de la început pentru Domnul. Îți amintești când Isus
era  totul?  El  a  fost  primul  și  cel  mai  important.  Acum,  acest  lucru  nu  vorbește  despre
infatuare. Asta e altceva. E vorba despre a-L iubi pe Domnul din toată inima, mintea, puterea
și sufletul nostru. Și, apropo, acest lucru se aplică la căsătorie, nu că ar fi o învățătură despre
căsătorie, dar astfel începe relația de căsătorie. Este atât de romantic, nu-i așa? 

Soția mea și cu mine, 35 de ani anul acesta, când ne-am căsătorit prima dată, omule,
deschideam ușa  pentru  ea.  Ce romantic.  Oooo!  Acum,  35  de  ani  mai  târziu,  ca  la  Efes,
„Grăbiți-vă, intrați, am întârziat! Ce se întâmplă cu voi?” ( Râsete ) Este ultima dată când mă
folosesc ca exemplu și mă sacrific pentru binele comun. O să mă opresc cu asta chiar aici. Dar
era o ocazie pe care abia o așteptai. Timpul petrecut cu Domnul era pentru că așa voiai, la
început. Ei bine, acest lucru intră și se îmbină cu al doilea R: „Reîntoarce-te / pocăiește-te”,
ceea ce înseamnă pur și simplu să îți schimbi gândirea/ atitudinea și să  își schimbi direcția și
să te întorci înapoi, să faci un unghi de 180 de grade. Fiți atenti la asta.  Dacă am vrea doar să
ne reamintim cum a fost acolo și atunci, vom dori să ne întoarcem și să venim înapoi pentru
ceea ce am avut mai întâi. Apoi, odată ce ne-am amintit, ne-am pocăit și ne-am întors la prima
noastră dragoste, vom dori să repetăm ceea ce a funcționat la început, faptele dintâi. Iată ce
înseamnă asta. Ce a funcționat la început? Faptele dintâi, prima ta dragoste. Dar aceasta este
problema,  nu-i  așa?  „Știi,  nu mai  am aceste  sentimente.”  Hmm. „Nu mă mai  simt  ca  la
început.” Ei bine, întoarce-te la faptele dintâi și sentimentele vor reveni. Să mai încerc o dată.
Voi  spune  același  lucru  altfel.  Întoarceți-vă  la  ceea  ce  a  funcționat  la  început,  și  va  fi
dragostea dintâi și faptele dintâi. Sentimentele vor urma. Să mai încerc o dată.  

Examinați  în  profunzime  împreună  cu  mine.  Da,  nu  mai  am  același  sentiment
exuberant de bucurie pe care îl aveam. Știți,  cu timpul, te maturizezi.  Apropo, nu sunt de
acord cu această noțiune că dacă te trezești peste ani, că nu-l mai iubești pe Domnul așa cum
l-ai iubit la început - știți, dragostea se maturizează. Îmi iubesc soția astăzi mai mult decât o
iubeam când îi deschideam efectiv ușa. Dar este o iubire matură. Nu este o iubire infatuată,
imatură. Nu, acum este o dragoste matură. Am crescut în har și m-am maturizat în Hristos, și
este o dragoste matură. Și creșteți în această dragoste. Dar când te întorci și începi să faci ceea
ce a funcționat la început, oh! Sentimentele urmează! 

Poveste adevărată: poate ai mai auzit asta înainte. Soția se duce în biroul avocatului și
spune: „Am să divorțez de ticălosul ăsta”. Avocatul este creștin și spune: „Ei bine, bine, bine.
Dar vreau să faci ceva care îl va prinde cu adevărat. Vreau să gătești cina lui preferată în
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fiecare seară. Să-i aduci ziarul.” (Asta pe vremea când oamenii citeau ziarul, ceea ce noi nu
mai citim) Și fă toate aceste lucruri pe care le știi - și apoi divorțează de el.” Iar ea zice: „Da,
asta îl va prinde!”. Așa că o face. Ea muncește din greu și face mâncarea lui preferată. Și
trebuie să știți că el se gândește: „Uau, ce e cu asta?” „Voiai să divorțezi doar zilele trecute.”
„Aveai de gând să mă părăsești.” Ei bine, asta continuă, iar înțelegerea era de 90 de zile, trei
luni. Avocatul știa că ea nu va suna înapoi. Știți de ce? Pentru că era atât de îndrăgostită de el
după  ce  a  făcut  asta,  încât  nu  a  mai  vrut  să  divorțeze  de  el.  Ce  vrei  să  spui,  pastore?
Sentimentele  urmează.  Sentimentele  urmează.  Și  asta  este  -  când faci  ceea  ce ai  făcut  la
început, sentimentele vor urma dacă pui mai întâi  în practică.  Și acesta nu este un joc de
cuvinte. Acesta este cuvântul lui Dumnezeu în Iacov cu privire la faptul că Domnul se apropie
de noi atunci când noi ne apropiem mai întâi de El. Cu alte cuvinte, eu mă apropii mai întâi de
El, apoi El se va apropia de mine, apoi în prezența Lui este plinătatea sentimentelor (Cântând)
de bucurie. Acesta este Psalmul 16:11. „Îmi vei arăta calea vieții;  înaintea feței  Tale sunt
bucurii nespuse și desfătări veșnice în dreapta Ta.” Încă câteva lucruri foarte repede. 

Observați versetul 5. Isus îi avertizează că „dacă nu se vor pocăi (o spune de două ori),
va veni repede și le va îndepărta sfeșnicul”. Ce reprezintă sfeșnicul? Prezența Domnului. Dacă
nu vă pocăiți, nu vă întoarceți, nu repetați, nu vă amintiți, voi veni repede și voi lua prezența
Mea din biserică și, prin extensie, din mijlocul vieții voastre de creștini. Și când se întâmplă
acest lucru, gândiți-vă la asta. Nu există viață, nu există lumină, iar moartea și întunericul care
urmează se instalează marcând acest lucru ca fiind sfârșitul, sfârșitul tuturor lucrurilor. 1 Petru
capitolul 4:7: „Sfârșitul tuturor lucrurilor este aproape. Fiți înțelepti dar și vegheați în vederea
rugăciunii.” 

În timp ce mă pregăteam și mă rugam pentru Actualizarea despre profeții de azi, am
fost uimit de ironia modului în care toate acestea pot funcționa în ambele sensuri. Și iată ce
vreau să spun cu asta. Tot ceea ce se află pe această listă nasoală poate fie să îndepărteze pe
cineva  de  Isus,  fie  să  îl  propulseze  spre,  sau  să  îl  readucă  la  Isus.  Dați-mi  voie  să  vă
împărtășesc doar personal pentru mine. Acum vreo 40 de ani, am realizat că Satana este real,
și a fost într-adevăr prin intermediul vehiculului, al mijlocului - acesta este un alt mijloc - al
muzicii, al muzicii satanice. Și ascultam trupe - și ăsta nu este un artificiu - care își vânduseră
literalmente  sufletul  pentru  rock 'n'  roll.  Și  aceștia  erau  agenți  ai  lui  Satan.  Aceștia  erau
muzicieni  posedați  de demoni care practic duceau oamenii  în iad, precum AC/DC pe „Pe
autostada spre Iad”. Led Zeppelin, „Scară spre Cer”? Este de fapt o scară spre iad. Aceștia
sunt sataniști, iar eu am fost - vă rog să nu vă uitați la mine ciudat - am fost posedat de un
demon prin, în și prin această muzică. 

Și apoi am auzit Evanghelia într-o seară, și a fost prezentată foarte clar, așa cum ar
trebui să fie întotdeauna, și mi-am dat seama că „stai puțin!” Satana este real! Stai puțin! Dacă
Satana este real, înseamnă că Isus este real. Și dacă Satana vrea să mă ducă pe autostrada spre
iad, înseamnă că Isus vrea să mă ducă pe autostrada spre Rai. Și am pus cap la cap doi și doi.
Și în  noaptea  aceea,  omule,  m-am rugat  până am adormit,  strigând la  Dumnezeu,  doar  o
rugăciune copilărească, simplă. Și a fost - eram - nu sunt mândru de asta - - eram foarte amețit
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și drogat. Și vreau să spun că mi-am bolborosit rugăciunea. Vorbind neclar -  „Noo veaau
s'meeg'n iad.”  „Noo veaau s'meeg'n  iad” (bolborosind),  și  am adormit  rugându-mă.  L-am
rugat pe Dumnezeu să mă ia de pe autostrada spre iad și să mă pună pe autostrada spre Rai. 

M-am trezit în dimineața următoare; sunt o nouă creație în Hristos. M-am născut din
nou.  Adică,  eu  nu  puteam  să-mi  încep  ziua  fără  droguri,  alcool,  tutun  și  toate  celelalte
dependențe. M-am dus să mă întind după ele, iar Duhul Sfânt în mine a spus: „Hei, (Hah)!
Vești bune, nu mai ai nevoie de asta”. Am zis: „Ce? Am încercat să renunț de atâtea ori.”
„Nu, nu mai ai nevoie de asta.” Și dorința a dispărut și a fost înlocuită cu o dorință pentru
Cuvântul lui Dumnezeu, pentru lucrurile lui Dumnezeu! Acum aveam o problemă. Aveam o
mulțime de leziuni cerebrale, dar nu aveam o Biblie. Așa că m-am dus și am găsit o Biblie,
versiunea King James. Nimic în neregulă; nu-mi trimiteți un e-mail. Dar eu citeam cuvintele
acelea arhaice. Nu! Așa că am spus că trebuie să existe o Biblie pentru cei ca mine, care au un
vocabular foarte limitat. Și am pus mâna pe ceea ce pe atunci era cunoscută sub numele de
„Biblia Bunei Vestiri”. Bine, acum e mai mult - și asta a fost cam mult pentru mine la acea
vreme. Am zis, bine, asta e mai ușor. Am citit-o și nu am putut să o las din mână. Șase luni,
prima dată când am citit întreaga Biblie, de la Geneză la Apocalipsă, și nu m-am mai uitat
înapoi! 

De ce împărtășesc asta? Pentru că, poate că Dumnezeu îi permite lui Satan să joace din
nou prea mult, ceea ce face exact ce vrea Dumnezeu. Satanismul este în fața ta. Este pur și
simplu în fața ta în fiecare zi, toată ziua. Și poate că oamenii vor spune: „Stai puțin!” „Ai
văzut premiile Grammy?” „Ai văzut Super Bowl, pauza, reclamele, asta, aia?” Satana este
peste tot.  El trebuie să fie real. Și dacă este real, Isus este și mai real. Știu că nu este un
cuvânt. Sunteți  de acord că asta este de fapt ceea ce se întâmplă în lumea de azi? Vin la
Hristos oameni care altfel nu ar fi venit la Hristos, dacă nu ar fi fost toate acestea. Adică,
primim literalmente sute de e-mailuri în fiecare zi de la oameni din întreaga lume care ne
împărtășesc  doar,  vreau  să spun,  mărturii  atât  de puternice  și  cereri  de rugăciune  atât  de
sfâșietoare.  Dar numitorul  comun în toate  acestea este,  omule,  devine real.  E pe bune.  Și
acesta este lucrul care îi aduce pe oameni la Isus, și îi aduce pe creștini, mulțumesc, Isuse,  îi
aduce pe creștini înapoi la prima lor dragoste! Nici nu pot să încep să vă spun câți oameni ne-
au împărtășit cum acest lucru i-a adus înapoi la Hristos, la prima lor dragoste. Ei fuseseră atât
de prinși, fără joc de cuvinte, în lume. Iar acum, tocmai s-au reîntors la Isus. Și dacă nu pentru
alt motiv, e doar pentru  a striga după ajutor: „ocrotește-mă, ajută-mă”. S-a spus că - nu vei ști
niciodată că Isus este tot ce ai nevoie până când Isus este tot ce ai. Și cred că asta e ceea ce se
întâmplă astăzi. 

Vreau să închei cu Evanghelia, vestea cea bună a mântuirii în Isus Hristos și cu ABC-
ul mântuirii, care este doar o explicație a Evangheliei, vestea cea bună a mântuirii. Este doar o
explicație simplă ca pentru un copil pentru a vă echipa, ABC simplu. 

A este de la admite sau recunoaște că ai păcătuit. Vreau să spun, chiar începe de aici,
pentru că dacă nu ești păcătos, de ce ai avea vreun interes pentru Mântuitorul? Romani 3:10
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spune: „Nu este (nimeni bun) nici un om neprihănit, niciunul măcar.” (În afară de unul singur,
Isus Hristos) Romani 3:23 spune: „Toți au păcătuit și sunt lipsiți de slava lui Dumnezeu”. Cu
toții am fost lipsiți de standardul perfect de neprihănire al lui Dumnezeu. Am păcătuit, am
ratat ținta, un termen de tir cu arcul. Romani 6:23 este ca faza de condamnare, dacă vreți.
„Fiindcă plata păcatului este moartea, dar (iată vestea bună) darul fără plată al lui Dumnezeu
este viața veșnică în Hristos Isus, Domnul nostru.” Iată Evanghelia. 1 Corinteni 15, primele
patru versete, prima scrisoare a apostolului Pavel către tesaloniceni. Isus a venit, a murit, a
fost îngropat, a înviat a treia zi și se va întoarce într-o zi: veste bună! Pentru mine? Da. A
murit  pentru  mine?  Da.  Uau,  trebuie  să  mă  iubească.  Da.  „Fiindcă  atât  de  mult  a  iubit
Dumnezeu lumea, încât a dat pe singurul Său Fiu născut, pentru ca oricine crede în El să nu
piară, ci să aibă viață veșnică.” Și aceasta este central. 

B-ul este de la a crede. Doar crede în inima ta că Isus Hristos este Domnul. Aceasta
este Romani 10:9-10. Spune: „dacă crezi în inima ta că (Și aceasta este cheia) Dumnezeu L-a
înviat din morți, vei fi mântuit.” Ascultați, oricărui catolic sau cuiva care provine din mediul
catolic, vă întreb cât se poate de sincer, și cu umilință și cu toată dragostea posibilă: De ce
este Isus încă pe cruce? El nu este pe cruce. A înviat din morți. Nu-L puneți înapoi acolo. A
fost o dată pentru totdeauna. Și cred în inima mea că El nu mai este pe acea cruce, că a înviat
din morți, și sunt mântuit pentru că El a înviat din morți. Dacă nu există înviere, nu există
mântuire. A trebuit să învingă - Nu sunt supărat - știu că par supărat. Este un obicei în țara
mea. Am crescut - părinții mei - își spuneau lucruri pline de dragoste unul altuia, dar în arabă
părea că țipă unul la altul. Oricum, asta e povestea mea și rămân la ea. 

C vine de la  a chema numelui  Domnului,  sau,  așa cum spune și  Romani 10:9-10:
„Dacă mărturiseşti, deci, cu gura ta  pe Isus ca Domn şi dacă crezi în inima ta că Dumnezeu
L-a înviat din morți, vei fi mântuit. Căci prin credinţa din inimă se capătă neprihănirea şi prin
mărturisirea  cu gura se ajunge la mântuire.”  Și,  în  sfârșit,  îmi place Romani 10:13. Pune
sigiliul. „Fiindcă oricine va chema Numele Domnului va fi mântuit.” S-a decis. Verdictul a
fost dat. S-a terminat. Nevinovat! El ți-a luat vina și a plătit pe deplin și te-a cumpărat pe acea
cruce cu sângele Său. El a plătit prețul de răscupărare pentru darul vieții eterne, pe care ți-l
oferă. Aceasta este vestea cea bună. Aceasta este Evanghelia. 

Dacă ești aici azi, nu vreau să fac presupuneri, sau dacă te uiți online, și nu ai chemat
niciodată  numele  Domnului,  pot  să  te  rog  din  nou  cu  umilință,  cu  dragoste  și  cu  toată
amabilitatea posibilă: Serios? Glumești? Ce mai aștepți? Vezi ce se întâmplă? Doar în ultima
săptămână, cât de mult s-a întâmplat în ultima săptămână? Știți mult cât de mult nu am inclus
astăzi? Aș fi terminat aici pe la ora 16:00 dacă aș fi inclus totul astăzi. Asta o să fie săptămâna
viitoare, poate. Cât de mult se întâmplă? Și cât de repede se întâmplă? Și Isus a spus că se va
întâmpla,  și  se  va întâmpla  repede.  Și  se  întâmplă  repede.  Și  următorul  lucru  care  se  va
întâmpla, acea trâmbiță va suna, și „întâi vor învia cei morţi în Hristos.” „Apoi, noi cei vii,
care vom fi rămas, vom fi răpiţi toţi”  (răpiți)  ...„ca să întâmpinăm pe Domnul în văzduh”. Vă
dați seama că acest lucru se poate întâmpla în orice moment? Oricând. Pastore, spuneți asta în
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fiecare săptămână. Și o voi tot spune în fiecare săptămână, cu excepția unei săptămâni - nu o
voi mai spune, și veți ști de ce. 

Mărturia „Dar Dumnezeu”  de astăzi vine de la Tom Wilks, care scrie: „O mărturie
„Dar Dumnezeu” de la un fost conferențiar de știință! Din fericire, în primul rând, am venit la
credință pe 28.11.1982, la 6080 de zile după ce m-am născut, 2 x 2 x 2 x 2 x 2 x 2 x 5 x 19
zile, da, sunt un tocilar al matematicii! Când a început pseudo-pandemia, am fost bine plătit,
cu multe laude.  Cu toate acestea,  am știut că era greșit după ce am auzit mantra „urmăm
știința”  de  la  politicienii  noștri,  realizând  că  modelul  matematic  scris  de  profesorul  Neil
Ferguson era o minciună, iar testul PCR era fals. De fapt, am predat modelarea matematică cu
fizică  de  calibrare,  așa  că  am  putut  oferi  o  expertiză  limitată,  devenind,  de  asemenea,
semnatar al Declarației „Great Barrington” și al „Doctors4CovidEthics.” 

Poziția mea aproape că a devenit nesustenabilă, așa că am sărit înainte de a fi împins,
pensionându-mă anticipat. Am fost hotărât să rămân ferm în credință. Nu am purtat niciodată
o mască, nu am făcut niciun test, nu am luat nicio injecție și nu am folosit dezinfectant pentru
mâini.” ( Râsete ) (Nu, pe bune, apropo) (Suspinând) Există cercetări, cercetări verificate că
acest dezinfectant de mâini are substanțe chimice care îți dă peste cap tiroida. Eu nu folosesc
dezinfectant de mâini. Acum, dacă vrei să folosești dezinfectant de mâini, e în regulă, dar stai
departe de mine, te rog. (Râsete) Îmi pare rău. Spun asta cu dragoste, în numele lui Isus. 

Deci, el continuă: „Cu toate acestea, am pierdut mulți membri ai familiei, prieteni și
foști colegi de muncă. Nu am fost pregătit să fac compromisuri cu biserica noastră anterioară
care (Fiți atenți la asta) chiar desfășurase vaccinările în incinta lor! (Am mai vorbit despre
asta) (Au transformat biserica lui Isus Hristos într-un centru de vaccinare) Predica dvs. din 12
Februarie 2023 m-a ajutat foarte mult să fiu întărit în privința luării de poziție. Pentru mine,
dacă Pavel a putut suferi atât de mult pentru a ne aduce Evanghelia, cel puțin eu aș putea să
merg împotriva agendei. Pensionarea mea anticipată mi-a eliberat mult timp în ultimii doi ani
pentru a studia cu adevărat Biblia și pentru a-mi pune în valoare abilitățile de cercetare. (Îmi
place  când  Dumnezeu  face  asta).  Acum  am  prieteni  noi  și  frecventez  o  biserică  mai
prietenoasă! Continuați să faceți treabă bună, domnule! 

Este atât  de revigorant să auzi învățătură biblică fidelă și discernământ.” Și la asta
spun: lăudat să fie Domnul! 

Kapono, vino sus. Vă rog să vă ridicați. (Aplauze) Toată gloria este a lui Dumnezeu.
Doamne, cine este asemenea Ție, Doamne? Nu există nimeni ca Tine. Numai Tu ești vrednic
de toată lauda noastră, de toată slava datorată numelui Tău cel sfânt. Doamne, Ție Îți dăm
toată  slava.  Îți  mulțumim,  Te  lăudăm.  Doamne,  nu  putem  să-Ți  mulțumim  îndeajuns.
Doamne, devine atât de real. Atât de multe se întâmplă atât de repede. Și noi vrem să ne
refugiem în Tine. Vrem să ne ascundem în siguranță sub umbra aripii Tale, în siguranță în
palma mâinii Tale. Doamne, salvează-ne, scapă-ne din asta. Știm că o vei face curând și foarte
curând. Te rog, repede, Isuse, și Îți mulțumesc, Isuse. În numele lui Isus ne rugăm, amin.

          

Data versiunii: 24.03.2023              17/17


